
Protokół Nr XVI/2012 

z XVI sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 22 czerwca 2012 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało od godz. 

13.00 do godz. 16.15

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 

Gryglas.

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka
2. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy
3. Pani mgr Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy
4. Pani Olimpia Karczmarek -  Radca Prawny
5. Kierownicy gminnych j ednostek organizacyj nych
6. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
7. Delegacja mieszkańców ze wsi Guzowatka.
8. Pan mgr inż. Wiesław Mędrzycki -  Radny Powiatowy

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed XV sesją 

Rady Gminy Dąbrówka i zawnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 11 pkt g 

podjęcie uchwały w sprawie wykonania wniosku Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i 

Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka z dnia 21 maja 2012r.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów ( 13-za, 1 wstrzymujący 

przy obecności 14 na stan 15 radnych)

(Po przyjęciu wniosku projekt ww. uchwały został rozdany radnym).

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków przez Komisje Rady Gminy.

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za 2011 rok i sprawozdanie 

finansowe Gminy za 2011 r.

7. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka.

8. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w sprawie 

wykonania budżetu Gminy za 2011 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.

9. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 

Dąbrówka w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 201 lr.



10. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy za 2011 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i objaśnieniami

11. Podjęcie u ch w ał:

a) W sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2011 
rok

b) W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka za 2011 rok.
c) W sprawie nie wykonywania prawa pierwokupu nieruchomości
d) w sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2012 rok
e) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dąbrówka na lata 2012 -  2018.
f) W sprawie zarządzenia wyborów sołtysa we wsi Guzowatka Gmina 

Dąbrówka.
g) W sprawie wykonania wniosku Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i 

Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka z dnia 21 maja 2012r.
12. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
13. Sprawy różne i wolne wnioski.
14. Zamknięcie obrad.

Prowadząca obrady poprosiła Radnych o przegłosowanie porządku obrad w zaproponowanym 
kształcie.

Radni Gminy Dąbrówka przyjęli ww. porządek obrad w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” 
przy obecności 14 Radnych.

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XVI Sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Dąbrówka. Powitała wszystkich zebranych. Poinformowała, że w dzisiejszych obradach 

zgodnie z listą obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad

Sekretarzem obrad w głosowaniu jawnym został wybrany Pan Aleksander Załęski.

Przebieg obrad

- j e d n o g ł o ś n i e -

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
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Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. Do 

protokołu z ostatniej sesji Radni Rady Gminy Dąbrówka uwag nie wnieśli. Prowadząca 

obrady porosiła Radnych o przegłosowanie.

Protokół Nr XV/2012 

z dnia 29 maja 2012 roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za” przy obecności 14 Radnych 

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka.

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

Ad. 5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Krzysztof Kłębek poinformował, że komisja odbyła 

posiedzenie w dniu 23 maja 2012r. Wniosek komisji ma odzwierciedlenie w projekcie 

uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej Rady Gminy p. Ryszard Klusek 

poinformował, że komisja obradowała w dniu 12 czerwca 2012r. Członkowie komisji 

wnioskowali o zwiększenie środków z przeznaczeniem na dożynki. Wniosek ma 

odzwierciedlenie w uchwale w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 r.

Do pkt. 6. Omawiając sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 201 lr. Wójt 

poinformował, że realizacja planu dochodów w 2011 roku ukształtowała się na poziomie 

25.381.224, 96 zł co stanowi 100,6 % a wydatki w wysokości 27.035.481,36 zł co stanowi 

96/4 %. Co spowodowało, że rok budżetowy 2011 zamknął się deficytem w wysokości 

1.644.256,40 zł.

Wydatki podlegały weryfikacji. Wprowadzony został pakiet oszczędnościowy. Zadłużenie 

gminy na koniec ubiegłego roku wynosiło 29.9% dochodów zrealizowanych, po 

uwzględnieniu wyłączeń tj. pożyczek na prefinansowanie zadłużenie ukształtowało się na 

poziomie 26 %. Co stawia naszą gminę na wysokim poziomie w skali kraju i również na 

wysokim w skali powiatu. Wzrosły należności wymagalne z tytułu wypłaconej zaliczki 

alimentacyjnej oraz Funduszu Alimentacyjnego, pozostałe należności na poziomie roku 

ubiegłego.

Wójt powiedział, że na dochody gminy składała się subwencja ogólna której w roku 

ubiegłym otrzymaliśmy ponad 9 min zł, udział w podatku dochodowym -  2mln.260 tys. zł i 

podatek od nieruchomości 2.200 tyś.zł



Skutki udzielonych umorzeń , odroczeń w podatku lokalnym stanowiły kwotę 6 tyś. zł 300 zł.

Wydatki inwestycyjne zostały zrealizowane na poziomie 31 %. Było to możliwe dzięki 

środkom z zewnątrz a są to dotacje unijne, RPO WM 3 min. 913 tyś zł budowa hali sportowej 

i dotacja unijna PROW 918.392,00 zł wodociąg Trojany Józefów-Cisie.

W roku ubiegłym zakupiono grunt na poszerzenie dróg gminnych za 95 tyś. zł, samochód 

służbowy za 45 tyś. zł a na azbest wydano 73 tyś. zł.

Wójt stwierdził, że ogólnie rok 2011 był rokiem trudnym, i prosił radnych o przyjęcie 

złożonego sprawozdania.

Do pkt. 7 Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego

Informację o stanie mienia komunalnego omówiła Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu)

Do przedstawionej informacji nie zgłaszano pytań.

Do pkt. 8 Przedstawienie wniosku komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w 

sprawie wykonania budżetu Gminy za 2011 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy.

Przewodniczący komisji Rewizyjnej pan Krzysztof Kłębek poinformował, że komisja odbyła 

swoje posiedzenie w dniu 23 maja 2012lr. i odczytał protokół z posiedzenia komisji.

Do pkt.9 Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 

sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisje Rewizyjną Rady Gminy 

Dąbrówka w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2011 rok.

Uchwała została odczytana przez p. Krzysztofa Kłębka - przewodniczącego Komisji 

rewizyjnej.

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Do pkt.10 Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy za 2011 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i 

objaśnieniami.

Uchwała została odczytana przez p. Agnieszkę Adam -  Skarbnika Gminy.

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Do pkt. 11 Podjęcie uchwał

Przed podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy 

Dąbrówka za 2011 rok Pani Justyna Wątorska -  Parzydło powiedziała, że w porównaniu z 

rokiem 2010 subwencja ogólna jest niższa o 8 % i zapytała czym zostało to spowodowane.



Odpowiedzi udzieliła P. Agnieszka Adam informując, że spowodowane jest to obniżeniem 

górnych stawek podatków lokalnych i wzroście dochodów własnych Gminy. Ministerstwo 

Finansów przy wyliczaniu wysokości subwencji dla Gminy sumuje wszystkie możliwe do 

pozyskania podstawowe dochody podatkowe gminy tj. łącznie z zastosowanymi skutkami .

O wielkość zastosowanych ulg otrzymujemy pomniejszoną dotację.

Inne pytania żadne przez p. Justynę Wątorską-Parzydło odnosiło się do rozdziału 75023 -  

urzędy gmin przy pozycji zakup materiałów i wyposażenie odnotowano wysoki wzrost 

wydatków w stosunku do roku ubiegłego.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to spowodowane zmianą rozporządzenia w sprawie 

klasyfikacji budżetowych tj. na skutek zmian przepisów budżetowych zostały zlikwidowane 2 

paragrafy wydatkowe ( 4740 -  zakup materiałów papierniczych do sprzętu drukarskiego i 

urządzeń kserograficznych, 4750 - zakup akcesoriów komputerowych w tym programów i 

licencji. Zakupy dokonywane w ramach zlikwidowanych paragrafów zostały ujęte do 

paragrafy 4210 zakup materiałów i wyposażenia.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło odnosiła się również do rozdziału 75412 straże pożarne 

stwierdzając, że udział kosztów akcji w kosztach ogółem jest niski -  w roku 2010 udział ten 

wynosił 10%, zaś w roku 2011, gdyby wyłączyć koszt akcji powodziowej, byłoby to zaledwie 

4,9%. Wynika z tego, że bardzo mało wydajemy na akcje, natomiast bardzo dużo kosztuje nas 

samo utrzymanie straży pożarnych. Jest to problem, nad którym w najbliższej przyszłości 

należałoby się w zastanowić. Pani Wątorska-Parzydło zaznaczyła, że nie jest przeciwna 

strażom pożarnym, zwraca jedynie uwagę, że wydatki na ich funkcjonowanie stanowią 

znaczącą pozycję w budżecie gminy.

Odpowiadając Wójt poinformował, że funkcjonujące straże to jedyne działające na wsi 

organizacje społeczne. Być może dobrze się stało, że jednostki nie musiały brać udział w 

akcjach gaśniczych. W okresach dużego zagrożenia zawsze można liczyć na udział straży w 

akcjach ratowniczych powiedział Wójt.

W dalszej części dyskusji nad sprawozdaniem p. Justyna Wątorska -  Parzydło nawiązując do 

rozdziału 80104 -  przedszkola stwierdziła, że gmina ponosi duże wydatki związane z 

uczęszczaniem dzieci z terenu gminy do przedszkoli usytuowanych poza terenem gminy. I 

poddała do przemyślenia temat dotyczący zwiększenia miejsc w działającym przedszkolu.

Wójt -  poinformował, że utrzymanie 1 dziecka w naszym przedszkolu jest wyższe niż koszty 

które zwracamy do innych gmin.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zwracanie kosztów z tytułu uczęszczania do przedszkoli dzieci z 

terenu naszej gminy wynika z przepisów ustawy o systemie oświaty. Jest to opłata 

obligatoryjna dla gminy. Z uwagi na fakt powstania przedszkola w Chajętach część rodziców 

przeniosła swoje dzieci do tej placówki i w związku z tym już w roku bieżącym środki 

przekazywane do innych gmin są dużo niższe niż w roku ubiegłym.



Inny temat poruszony przez p. Parzydło to tabela obrazująca porównanie wydatków w 

poszczególnych działach za lata 2010 -  2011 oraz udział % poszczególnych wydatków tabela 

ze strony 49 -50. Pani Parzydło zwróciła uwagę na dużą dysproporcję pomiędzy wykonaniem 

za rok 2010 i 2011.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w dużej mierze procentowy udział wydatków w poszczególnych 

działach klasyfikacji budżetowej w porównaniu do roku ubiegłego w szczególności oświata i 

Rolnictwo i łowiectwo spowodowany był przez realizowane inwestycje w tych działach.

Sprawozdanie finansowe zostało omówione przez Panią Skarbnik.

Do ww. sprawozdania radni nie zgłaszali uwag.

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Pan Mędrzycki Wiesław -  radny powiatowy nawiązał do protokołu komisji rewizyjnej i 

wskazał, że dochody budżety gminy na plan 27 172687,00 zł wykonano 25 381 224, 96 zł i 

stanowi to 100,6 %

Przewodniczący Komisji rewizyjnej wyjaśnił, że mylnie zapisano kwotę planu dochodów na 

201 lr. właściwa kwota to 25. 221.945,00 zł

a) W sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2011 

rok.

Uchwała została odczytana przez prowadzącą obrady.

Do przedstawionego projektu radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XVI /1 16/107/2012 

z dnia 22 czerwca 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2011 rok

Uchwała została odczytana przez prowadzącą obrady.

Do powyższego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X VI/117/2012 

z dnia 22 czerwca 2012r.
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- j  e d n o g ł o ś n i e  — 1/4 glosami „za” / przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W sprawie niewykonywania prawa pierwokupu nieruchomości.

Nawiązując do ww. projektu uchwały, Wójt powiedział, że właściciel działki którą nabył od 
Gminy zamierza ją  odsprzedać , stąd też Gmina jako poprzedni właściciel tej działki ma 
prawo pierwokupu
Uchwała została odczytana przez prowadzącą obrady.
Do powyższego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X V I/118/2012 

z dnia 22 czerwca 2012r.

-jednogłośnie - /14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych/ 

d/) W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok

Zmiany do uchwały budżetowej przedstawiła Pani Skarbnik

Uzasadnienie do wprowadzonych zmian stanowi załącznik do uchwały budżetowej. 
Radni do przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X V I/119/2012 

z dnia 22 czerwca 2012 r.

-jednogłośnie - /14 glosami „za” przy obecności 14 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

e) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 
na lata 2012 -  2018.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy.

Uzasadnienie do wprowadzonych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Radni nie zgłaszali uwag do ww. projektu uchwały.



Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XVI/120/2012 

z dnia 22 czerwca 2012 r.

-jednogłośnie - / 14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

f) W sprawie zarządzenia wyborów sołtysa we wsi Guzowatka gmina 

Dąbrówka

Przewodnicząca zaproponowała aby wybory sołtysa wsi Guzowatka odbyły się 8 lipca 2012r.

Radni nie zgłaszali uwag do ww. projektu uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XVI/121/2012 

z dnia 22 czerwca 2012 r.

-jednogłośnie - /14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych/

g) w sprawie wykonania wniosku Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i 

Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka z dnia 21 maja 2012 roku.

Pani Maria Wilkowska zapytała, czy rada może na dzisiejszej sesji podejmować ww. 

uchwałę z uwagi na termin otrzymanego projektu uchwały. I prosiła o wskazanie stanu 

prawnego odnośnie terminu.

Ponadto stwierdziła, wniosek Komisji nie uzyskał od właściciela drogi opinii o wskazanej 

lokalizacji.

Pani Wilkowska zapytała kto przygotowywał projekt przedmiotowej uchwały.

Pani mecenas wyjaśniła, że nie ma przepisów które obligują co do terminu doręczenia 

materiałów będących przedmiotem obrad sesji.

Podjęcie ww. uchwały zostało przegłosowane i wprowadzone do porządku obrad sesji 

powiedziała przewodnicząca obrady.

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji został przegłosowany wniosek komisji. Aby 

wniosek mógł zostać formalnie zrealizowany należało przygotować projekt stosownej 

uchwały. Projekt uchwały został przygotowany przez pracownika obsługującego radę i 

p. sekretarz.

Pani Wilkowska Maria zapytała, czy komisja może opierać się na dokumentach 

przygotowanych przez p. Tadeusza Stańczaka, na których nie widnieje żaden podpis ze 

strony właściciela d ro g i.

Pan Stańczak Tadeusz poinformował, że zaproponowane lokalizacje konsultowane były z 

p. Maciejem Styś, p. Rafałem Urbaniakiem i pracownikiem do spraw inwestycji Wydziału 

Dróg Powiatowych. Prowadzone były również rozmowy z naczelnikiem Wydziału Dróg 

Powiatowych.



1 egzemplarz pisma został przekazany do p. Majewskiego poinformował p. Stańczak. 

Wypowiedź p. Stańczaka potwierdził Z-ca Wójta p. Zenon Zadrożny.

Uchwała została odczytana przez prowadzącą obrady.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X V I/122/2012 

z dnia 22 czerwca 2012 r.

- większością głosów - /12 głosami „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący „przy 

obecności 14 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Godz. 15 10 - W tym momencie prowadząca obrady ogłosiła 15 minutową przerwę.

Godz. 15. 35 obrady zostały wznowione. W obradach uczestniczy 12 radnych.

Ad. 12 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

o uznanie za bezzasadne obradowania Komisji Zdrowia, 

Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka w dniu 21 maja 2012 r. w 

punkcie dotyczącym usytuowania przystanku autobusowego w Guzowatce.

- Mieszkańcy Wsi Guzowatka - podziękowanie sołtysowi wsi Guzowatka panu Janowi 

Milewskiemu, który złożył rezygnację z funkcji sołtysa, którą sprawował ponad 20 lat.

- Maria Wilkowska -  radna Gminy Dąbrówka -  odniesienie do pisma mieszkańców - wsi 

Guzowatka -  o wyjaśnienie sytuacji związanej z pomówieniem przez radną Marię Wilkowską 

mieszkańców protestujących przeciwko zmianie lokalizacji przystanku autobusowego w 

Guzowatce.

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Pani pytając, czy jest usatysfakcjonowaną

odpowiedzią udzieloną przez p. W ilkowską.

Odpowiadając p. poinformowała, że wysłuchała wyjaśnień i podziękowała za ich

udzielenie.

Nawiązując do podania p. przewodnicząca obrad poinformowała, , że Rada

zajęła już swoja stanowisko podejmując uchwałę w sprawie wykonania wniosku Komisji 

Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego z dnia 21 maja 2012r.

Ad. 13 Sprawy różne i wolne wnioski

P. _ zapytał, czy starosta ustosunkował się do wniosku Komisji Zdrowia, Spraw 

Socjalnych i Porządku Publicznego w sprawie lokalizacji przystanku .



p. Łukasiewicz nawiązując do wypowiedzi p. Gawrysia poinformował, że kompetencje w 

tym temacie ma Zarząd Dróg Powiatowych.

Pani Petz Zuzanna odnosząc się projektów uchwał powiedziała, że rada powinna 

konsultować z radcą prawnym wszystkie podejmowane uchwały.

Wójt poinformował, że pod względem prawnym uchwały są konsultowane z radcą prawnym.

Podano wszystkie uchwały w ciągu 7 dni po sesji przekazywane są do Urzędu 

Wojewódzkiego Wydział Prawny, gdzie są sprawdzane czy nie zostały podjęte z naruszeniem 

prawa.

p. Pasoń Marek prosił o oznakowanie ulic we wsi Małopole zgodnie z podjętą uchwałą.

p. Justyna Wątorska -  Parzydło prosiła o zainstalowanie we wsi Dręszew 2 progów 

zwalniających zgodnie ze złożonym podaniem. Ponadto poinformowała, że ulicy 

Nadbużańskiej za pętlą autobusową na całej szerokości zapadł się asfalt i poprosiła o szybką 

naprawę.

Pani prosiła o progi zwalniające na drodze powiatowej w Guzowatce.

Pani Paciorek Leokadia poinformowała, , że w pobliżu szkoły w Guzo watce jest dziura w 

asfalcie, zapytała kiedy zostanie dokończona droga w Działach Czarnowskich i 

podziękowała Wójtowi za wyremontowane 2 mostki.

Pan Ruciński Jacek zwrócił się do radnego powiatowego o załatanie wyrwy na moście na 

drodze Jozefów -K uligów  na wysokości Cisia.

Nawiązując do wypowiedzi przedmówców Wójt poinformował, że zostanie przeprowadzony 

przegląd dróg gminnych asfaltowych. Znaki z oznaczeniem ulic zostaną dla Małopola zostaną 

wykonane i zamontowane. Odnośnie progów zwalniający Wójt powiedział, że zostaną 

zlecone do wykonania w Dręszewie. Popiera wniosek mieszkańców Guzowatki o ułożenie 

progów na drodze powiatowej.

Pan Wiesław Mędrzycki -  odnosząc się remontu przepustu na drodze Jozefów -  Kuligów 

poinformował, że w tym miejscu na tej drodze są 2 przepusty i być może trzeba zrobić tam 

most. Odnośnie progów zwalniających p. Mędrzycki powiedział, że są one bardzo rzadko 

układane na drogach powiatowych, podstawowym rozwiązaniem jest ustawianie znaków 

drogowych.

P. Ruciński powiedział, że na tej drodze jest czynny tylko jeden przepust i prosił o 

wykonanie nakładki.

p. poinformował, że porobiły się wyrwy na odnowionym rowie w

Guzowatce, Rów ten jest zamulony w trzech miejscach.

p. Edward Kryszkiewicz powiedział, że w pasie ulicy Sosnowej w Dąbrówce zostały 

ustawione słupy energetyczne. Prosił o ustawienie barierek na drugim moście znajdującym 

się na rowie odprowadzającym wodę z oczyszczalni.



Pan Wójt wyjaśnił, że jest to linia energetyczna tymczasowa, postawiona w drodze gminnej 

bez uzgodnienia z gminą. Powiedział, że przeprowadził rozmowę z przedstawicielem 

Zakładu Energetycznego, aby taka sytuacja nie miała więcej miejsca.

Ad. 14 Zamknięcie obrad.

Zamknięcia obrad XV sesji Rady Gminy dokonała Pani Agnieszka Gryglas przewodnicząca 

Rady Gminy dziękując obecnym za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono.

S ek re ta r^b rad

a !

Protokółowała 

G.

eksander Załęski
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